
 

9. august 2018 

 

I medfør af § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut. 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

1. Har Naalakkersuisut evalueret den tidsbegrænsede forsøg med at opstille 

ladere til el-biler i 2016 og 2017? 
 

a. Hvis det er tilfældet, hvilke erfaringer har Naalakkersuit fået? 
b. Hvis ikke det er tilfældet, hvorfor Naalakkersuisut ikke foretaget 

evaluering? 
 

2. Hvis forsøget er lykkes, forventes der at foretage samme i andre byer? 
 

3. Hvor mange standere er der blevet brugt under forsøget? 
 

4. Er det blevet udøvet hærværk på forsøgsstanderne? Og hvis det er tilfældet, 

har man skulle bruge flere penge på disse? 
 

 

5. Har Naalakkersuisut andre oplysninger om motorkøretøjer der forurener 

mindre? 
 

 (Medlem af Inatsisartut Stine Egede, Inuit Ataqatigiit) 

 

Begrundelse: 

I takt med øget brug af mindre forurenende brændstoffer er brug af mindre 

forurenende biler et oplagt mulighed, og da jeg mener at der bør være følger for 

denne interessante forsøg, ønsker jeg oplysninger om hvad man har fundet ud af i 

forsøget. 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret indenfor 10 arbejdsdage.  

 


